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Simon 
Mikael 
Janne 
Henrik 
Anton 
Erik 
Markus 
 
1. Mötets öppnande 

 
2. Föregående protokoll 

Genomgång av föregående protokoll. 
  

3. Ekonomisk rapport 
På konto idag 111 876 dagsaktuellt saldo varav medlemsavgift och båtplatsavgift i år 
är 73 852kr. 
 
Swishkonto: 652kr 
 
Vi har haft i tämligen full beläggning i hamnen. I dagsläget finns 3 lediga bom-platser 
och 4 bojplatser. 
 

4. Rapport från HBFs Båtråd 
Simon har deltagit i mötet. Avfallshanteringsplan behöver finnas framtagen och 
tillgänglig vid ev kommunal revision. 
 
Miljö: Blästring i Grythem är förmodligen sista omgången nu under hösten inom 
projektet. I dagsläget finns inga krav på vilka bottenfärger som kan accepteras i 
Hjälmaren men det kan komma framöver.  
SBU har mätutrustning där skrov kan mätas (typ av bottenfärg) vilken kan hyras om 
vi önskar. Kräver dock en utbildning för att använda utrustningen. 
 
Hjälmarfonden, en fond för investering eller aktiviteter som kommer alla båtklubbar till 
del. Gästbrygga diskuterades som tänkbar investering och t ex iordningsställande av 
kanotled, vindskydd, grillplats, eluttag.  
 
Ekebo (Essön) är upprustad. 
 

5. Höstens arbetsdag 
 

• Söndag 2024-10-06 kl 10 

• Röja vass så långt det går med röjsåg (svårt att nå mer med 
grävmaskin/klippaggregat) men även med Henriks maskin 

• Fixa bryggor 

• Ta in bojar 

• Pumpprojekt utmätning av djup till bergbotten 

• Översyn bojkättingar, inköpslista 

• Se över belysning vid entrédörren till klubbstugan, önskvärt med rörelsestyrd 
belysning och räcke. 
 

6. Utbyggnad av klubbstugan 
Beräkning av budget (material) behöver göras (Anton/Henrik) 



 General 

Bidrag från medlem, finns det, är det klart? 
 

7. Inför 2025 
- Båtplatser 2025 
Inventering av båtplats och båttyp görs nu i september (Mikael), förteckning med 
längd och bredd och båttyp. 
Till årsmötet läggs förslag på omflyttning 
  
 Investeringar? 
Jordlager ovan gräsytor för att underlätta gräsklippning 
Muddring 
Bryggor 
 
Pumpprojekt? 
Sondering av djup till bergbotten 
 
Extra avgift om man inte medverkar på arbetsdag? 
Diskussion om vad som är en möjlig lösning. Syfte är att få med fler personer på 
arbetsdagarna. Är fler arbetsdagar ett alternativ? Stadgar behöver kontrolleras och 
eventuellt uppdateras t ex att minst en arbetsdag är obligatorisk. 
 
Kom ihåg till 2025 att klubb-båten inte ska ligga så att den stör vassröjning/klippning 
 

8. Årsmöte 
Nästa årsmöte sker den 2025-03-16 kl 14. 
 

9. Valberedningen 
Sittande (Markus) fortsätter 
 

10. Övriga frågor 
 

Henrik hör med bekant om bottenmätning och kartläggning av hamnen samt ev in- 
och utlopp. 
 
Kan man betala sin båtplats och medlemsavgift via Swish, önskemål från fler och fler 
 
Kan vi börja fakturera digitalt fr o m 2025? 
 
Belysning vid entrédörren till klubbstugan, önskvärt med rörelsestyrd belysning 
 

11. Nästa möte 
2024-11-17 Söndag kl 17 troligtvis i Glanshammar centrum. 
 

12. Mötets avslutande 
 

 
 


